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Από το υπ’ αριθ. 18/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 542/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή εισήγησης Τ.Σ. Ράχης για παραχώρηση της χρήσης 
αθλητικών εγκαταστάσεων Δ.Δ. Ράχης στην Α.Ε. Ποντίων 
Βέροιας. 

 
       Σήμερα 12 Σεπτεμβρίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 8-9-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Σ. Κρομμύδας Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Μ. Γαβρίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Πάρεδροι 
8. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας 

διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 532/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Δ. Δάσκαλος, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 533/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Ε. Γουναράς, Α. 
Παπαστεργίου, Π. Ποταμόπουλος. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 536/2005 απόφασης 

14. Μ. Σακαλής 
15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Δ. Δάσκαλος προσήλθαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. 

Ορφανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 541/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 542/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Ε. Γουναράς, Δ. Δάσκαλος, 
Α. Παπαστεργίου και αποχώρησε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 547/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 548/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Κ. Πουλασουχίδης, Α. 
Τσιάρας, Γ. Ορφανίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 567/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Α. Τσιάρας και αποχώρησε ο κ. Η. Σοφιανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 569/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Η. Σοφιανίδης και αποχώρησε ο κ. Α. 
Γκαμπέσης. 
 
 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7° θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 18-8-2005 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Μιχαήλ 
Σακαλή, που έχει ως εξής: 
 Με την υπ’ αριθ. 24/1996 απόφασή του το Κοινοτικό Συμβούλιο Ράχης 
παραχώρησε την χρήση των αθλητικών εγκαταστάσεων της κοινότητας Ράχης στο 
ποδοσφαιρικό σωματείο «Α.Ε. Ποντίων Βεροίας» για πέντε έτη (1996-2000). 
 Από το 2001 έως και σήμερα χρησιμοποιείται από την «Α.Ε. Ποντίων 
Βεροίας» χωρίς έκτοτε και μέχρι σήμερα να ζητηθεί η παράταση της χρήσης των  
αθλητικών εγκαταστάσεων στο Δ.Δ. Ράχης. 
 Με την αρ. πρ. 8234/4-8-2005 αίτησή της η «ΑΚΑΔΗΜΙΑ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ 
ΒΕΡΟΙΑΣ» ζητά να της παραχωρηθεί η χρήση για την νέα ποδοσφαιρική χρονιά 
2005-2006, το Β΄ γήπεδο του Δ.Δ. Ράχης (αυτό που βρίσκεται προς την πόλη της 
Βέροιας) για τις δραστηριότητές της. 
 Σύμφωνα με το άρθρο 247 του Π.Δ. 410/95 (ΦΕΚ Α231) Δ.Κ. η δωρεάν 
παραχώρηση της χρήσης δημοτικών και κοινοτικών ακινήτων, επιτρέπεται: 

1) Με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού συμβουλίου επιτρέπεται να 
παραχωρείται δωρεάν η χρήση δημοτικών ή κοινοτικών ακινήτων στο 
δημόσιο ή σε νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, για την αντιμετώπιση 
έκτακτης και επείγουσας ανάγκης. Η παραχώρηση ανακαλείται με όμοια 
απόφαση, εφόσον οι λόγοι που την  είχαν εκλείψει. 

2) Επίσης με την ίδια διαδικασία, επιτρέπεται να παραχωρείται δωρεάν η 
χρήση ακινήτων σε άλλα νομικά πρόσωπα, που ασκούν αποκλειστικά και 
μόνον  δραστηριότητα που είναι κοινωφελής ή προάγει τα τοπικά 
συμφέροντα.  

Μετά από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει 
την δωρεάν ή μη παραχώρηση της χρήσης του Β΄ Γηπέδου με τα αποδυτήρια και τις 
άλλες εγκαταστάσεις για τις προπονήσεις και τους αγώνες της «ΑΚΑΔΗΜΙΑΣ 
ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ» και το Α΄ γήπεδο (αυτό που βρίσκεται προς τον 
Συνοικισμό της Ράχης στην «Α.Ε. ΠΟΝΤΙΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ» επίσης για τις προπονήσεις 
και τους αγώνες του παραπάνω Σωματείου, με την προϋπόθεση ότι τα έξοδα της 
συντήρησης των παραπάνω γηπέδων θα επιβαρύνουν τα δύο Σωματεία, καθώς και τις 
ώρες και ημέρες που δεν θα τα χρησιμοποιούν, θα παραμένουν ανοιχτά να 
χρησιμοποιούνται από τους δημότες.  
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την αριθ. 4/2005 
απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Ράχης, με την οποία αυτό εισηγείται: 1) Την 
παραχώρηση της χρήσης του Α΄ γηπέδου ποδοσφαίρου του Δ.Δ. Ράχης στο αθλητικό 
σωματείο «Α.Ε. Ποντίων Βέροιας» για τα έτη 2005-2006, εφόσον: α)η «Α.Ε. 
Ποντίων Βέροιας αναλάβει υπεύθυνα τις εργασίες συντήρησης (κούρεμα-πότισμα-
γραμμές καθαριότητα-συντήρηση αποδυτηρίων κ.λ.π.) και των δύο γηπέδων 
ποδοσφαίρου, β)το Β΄ γήπεδο ποδοσφαίρου (προς την πλευρά της Βέροιας) θα είναι 
ελεύθερο για χρήση από οποιονδήποτε επιθυμεί να αθληθεί και γ) τα παιδιά των 
κατοίκων και δημοτών Ράχης που επιθυμούν να εγγραφούν στην «Α.Ε. Ποντίων 
Βέροιας» θα απαλλάσσονται από την καταβολή συνδρομής. 2)Τη μη παραχώρηση 
της χρήσης του Β΄ γηπέδου ποδοσφαίρου του Δ.Δ. Ράχης στην «Ακαδημία 
Ποδοσφαίρου Βέροιας», προκειμένου να παραμείνει ελεύθερο για χρήση από τους 
κατοίκους Ράχης και τους επισκέπτες που επιθυμούν να αθληθούν. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 



 
Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Γκαμπέσης: Καταρχήν, απ΄ ότι πληροφορήθηκα δεν υπάρχει εισηγητικό, 

δεύτερον για το ίδιο θέμα υπήρξε μία φορά θέμα στο προηγούμενο δημοτικό 
συμβούλιο κι έχω εδώ το εισηγητικό, την Παρασκευή στις 12.15 πήρα τα υπόλοιπα 
θέματα κι έχω εδώ το άλλο εισηγητικό και στη συνέχεια για το ίδιο θέμα προέκυψε 
ένα άλλο εισηγητικό το οποίο δεν έχουμε στα χέρια μας γιατί άλλοι συνάδελφοι 
πήραν τα θέματα μετά τις 12.15 ή την Δευτέρα και δεν έχουν εισηγητικά κι αν ένα 
θέμα τόσο απλό που είναι παραχώρηση των γηπέδων δεν παραχωρούνται σωστά, τότε 
για ποιο λόγο να μπερδευόμαστε και να παίρνουμε τα εισηγητικά με τόσο στρεβλό 
τρόπο; 

Πρόεδρος: Θα σας απαντήσω κι εγώ με τον ίδιο σκληρό τρόπο που το θέσατε.  
Τα εισηγητικά δεν μπαίνουν με στρεβλό τρόπο, το βασικό εισηγητικό είναι η 
απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Ράχης, αυτό αποφάσισε και πρότεινε. Το 
εισηγητικό το έστειλε ο κ. αντιδήμαρχος όπως ήταν το θέμα αν δηλ. πρέπει να 
παραχωρηθεί το γήπεδο στην ΑΕ Ποντίων Βεροίας και στην Ακαδημία Βεροίας. Το 
Τοπικό Συμβούλιο Ράχης όμως, όταν συνεδρίασε την Τετάρτη το βράδυ, αποφάσισε 
να το παραχωρήσει στην ΑΕΠ Βεροίας και όχι στην Ακαδημία. Κατά συνέπεια δεν 
μπορούσαμε πλέον να εισάγουμε το θέμα και για την Ακαδημία γιατί προέκυψε νέο 
δεδομένο. Το θέμα εισήχθη με τον σωστό τρόπο, η απόφαση του Τοπικού 
Συμβουλίου ήρθε την Παρασκευή στον Δήμο και μέχρι τη Δευτέρα που 
συνεδριάζουμε οι δημοτικοί σύμβουλοι μπορούν να βλέπουν τα θέματα. Καταλάβατε 
κε Γκαμπέση; Για να μην παραπληροφορείτε τους συμπολίτες μας. 

Γκαμπέσης: Δεν παραπληροφορώ αλλά έχω την επικεφαλίδα του 7ου θέματος 
που είναι τελείως διαφορετικό απ΄ αυτό που έχει γραφτεί τελικά και το εισηγητικό 
είναι το ίδιο με το προηγούμενο κι επομένως αντί εδώ να κάνουμε αστειάκια να 
πούμε ότι έγινε ένα λάθος από την υπηρεσία ή δεν προλάβαιναν. 

Πρόεδρος: Εάν εσείς κάνετε παιχνίδια έξω από εδώ, εμένα δεν μ΄ 
ενδιαφέρουν. Σας εξήγησα ότι υπήρχε το εισηγητικό του κ. Σακαλή για παραχώρηση 
και στις δύο ομάδες, την Τετάρτη το βράδυ συνεδρίασε το Τοπικό Συμβούλιο Ράχης 
και την Πέμπτη που έφυγε η πρόσκληση δεν μπορούσα να βάλω το θέμα όπως το 
εισηγήθηκε ο κ. Σακαλής γιατί είχαμε αλλαγή δεδομένων. 

Πουλασουχίδης: Υπάρχει αίτημα από δύο συλλόγους για παραχώρηση 
γηπέδου, πάει στο Τοπικό Συμβούλιο που αποφασίζει να μην το παραχωρήσει και 
στους δύο συλλόγους αλλά μόνο στον ένα. Ερχεται λοιπόν το θέμα για παραχώρηση 
και στους δύο συλλόγους και αποφασίζει το Δημοτικό Συμβούλιο μόνο για τον έναν 
σύλλογο αφού έτσι λέει το Τοπικό Συμβούλιο. 

Πρόεδρος: Το θέμα δεν προσφέρεται για μικροπολιτική. 
Πουλασουχίδης: Κάθεστε και εκτίθεστε κε Πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Αλλοι εκτίθενται και όχι εγώ. 
Πουλασουχίδης: Ο κανονισμός λέει τρεις μέρες πριν να βγει η πρόσκληση να 

υπάρχουν τα εισηγητικά αλλά στην πράξη πολλές φορές δεν γίνεται και το 
δεχόμαστε. 

Πρόεδρος: Στην πράξη γίνεται να συνεδριάζει το Τοπικό Συμβούλιο την 
Τετάρτη το βράδυ και να έχουμε την απόφαση το πρωί της Πέμπτης; 

Πουλασουχίδης: Ως σύμβουλοι δείχνουμε ανοχή σε ορισμένα πράγματα αλλά 
όχι να μας επιτίθεστε κιόλας. 

Πρόεδρος: Για να ολοκληρώσουμε, την Παρασκευή ήταν μέσα η απόφαση 
του Τοπικού Συμβουλίου, ο κ. αντιδήμαρχος ήρθε σ΄ επαφή με την Ακαδημία 
Βεροίας κι από εκεί και πέρα το θέμα εισήχθη με τον συγκεκριμένο τίτλο. Οποιος 
μπορεί να καταλάβει ας το κάνει. 



 
Γκαμπέσης: Να ακουστεί το εισηγητικό για να εγκρίνουμε γιατί δεν ξέρουμε 

πως είναι. 
Πρόεδρος: Το Τοπικό Συμβούλιο αποφασίζει ομόφωνα: 1) Παραχωρεί την 

χρήση του Α΄ γηπέδου ποδοσφαίρου του Δ.Δ. Ράχης στο αθλητικό σωματείο «Α.Ε. 
Ποντίων Βέροιας» για τα έτη 2005 – 2006 με τους παρακάτω όρους: 
α) Η «Α.Ε Ποντίων Βέροιας» θα αναλάβει υπεύθυνα τις εργασίες συντήρησης 
(κούρεμα – πότισμα – γραμμές – καθαριότητα – συντήρηση αποδυτηρίων κ.λπ.) και 
των δύο γηπέδων ποδοσφαίρου. 
β) Το Β΄ γήπεδο ποδοσφαίρου (προς την πλευρά της Βέροιας) θα είναι ελεύθερο για 
χρήση από οποιονδήποτε επιθυμεί να αθληθεί. 
γ) Τα παιδιά των κατοίκων και δημοτών Ράχης που επιθυμούν να εγγραφούν στην 
«Α.Ε Ποντίων Βέροιας» θα απαλλάσσονται από την καταβολή συνδρομής. 
2) Δεν συμφωνεί με την παραχώρηση της χρήσης του Β΄ γηπέδου ποδοσφαίρου του 
Δ.Δ. Ράχης στην «ΑΚΑΔΗΜΙΑ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ» προκειμένου να 
παραμείνει ελεύθερο για χρήση από τους κατοίκους Ράχης και τους επισκέπτες που 
επιθυμούν να αθληθούν. 
Συμμετείχαν οι 4 και αποφάσισε ομόφωνα. 

Πουλασουχίδης: Επειδή κε Πρόεδρε, και μιλώ εκ πείρας, δημιουργούνται 
προβλήματα με τους δημότες που αθλούνται κι επειδή η διοίκηση της ομάδας 
μαλώνει κάθε φορά για το που θα τρέχουν ή θα κάνουν προπόνηση οι εξωσχολικοί 
αθλητές, μετά απ΄ αυτή την απόφαση να βγάλει μία πινακίδα ή ανακοίνωση ο Δήμος 
πού δικαιούνται οι δημότες να αθλούνται για να μη δημιουργούνται προβλήματα. 

Πρόεδρος: Στο β΄ γήπεδο. Τοποθετήσεις. 
Γκαμπέσης: Θα μπορούσα να καλυφθώ με μία ή δύο ερωτήσεις γιατί τώρα 

μόλις άκουσα την εισήγηση και συμφωνώ. Ηθελα όμως να ρωτήσω πού θα κάνει 
προπονήσεις η Ακαδημία Ποδοσφαίρου και θα ήθελα να μεταφέρω την εμπειρία μου 
από τα προηγούμενα δύο χρόνια ότι ξοδεύτηκαν ένα σωρό χρήματα στο γήπεδο των 
Γεωργιανών κι έγινε ένα κόσμημα όταν ολοκληρώθηκε και το πληρώσαμε όλοι οι 
δημότες αλλά δυστυχώς πέρασα την προηγούμενη εβδομάδα και είδα να είναι σε μία 
όχι και τόσο καλή κατάσταση. 

Πρόεδρος: Σήμερα κε Γκαμπέση μιλάμε για την παραχώρηση και όχι για το 
γήπεδο Γεωργιανών. Κατανοείστε ότι υπάρχουν συμπολίτες που περιμένουν και μία 
εκδήλωση δίπλα. 

Ουσουλτζόγλου: Είπατε προηγουμένως κε Πρόεδρε ότι αυτό το θέμα δεν 
προσφέρεται για μικροπολιτική κι όμως αντιληφθήκαμε όλοι απ΄ όλη τη διαδικασία 
που προηγήθηκε και από τα εισηγητικά και όπως χειριστήκατε το θέμα ότι η 
Δημοτική Αρχή προσπάθησε να κάνει μικροπολιτική με το χειρισμό του 
συγκεκριμένου ζητήματος. Παίχτηκαν πολιτικά παιχνίδια κι αυτό είναι σαφές γιατί 
μπήκαμε σε μία μακριά προεκλογική περίοδο και προφανώς από εδώ και πέρα θα 
έχουμε τέτοια πράγματα που βέβαια δεν έλειψαν ποτέ απ΄ αυτόν τον Δήμο. Σ΄ αυτή 
τη φάση λοιπόν, στο πλαίσιο του ναι σε όλους και σε όλα, που είναι ιδιαιτέρως 
καταστροφικό για τα πάντα και όχι μόνο για τα γήπεδα, όποιος ζητήσει κάτι χωρίς να 
το συζητήσετε κι εξετάσετε του λέτε ναι, είπατε προφανώς ναι και στην Ακαδημία. 
Αλλά να σταματήσει αυτό το παιχνίδι και κάποιος υπεύθυνος θα πρέπει να κάνει μία 
σοβαρή καταγραφή, να δούμε τι χώροι άθλησης υπάρχουν, μακάρι να υπάρχουν 
πολλά σωματεία που να αθλούνται και να ζητούν τους χώρους άθλησης και να γίνουν 
τα πράγματα νοικοκυρεμένα κι όχι μικροπολιτικά και τσαπατσούλικα. 



 
Σακαλής: Πολύ σωστά το θέμα δεν προσφέρεται για μικροπολιτική κι αυτή 

που λέει η κα Ουσουλτζόγλου μόνο στη φαντασία της μπορεί να υπάρχει. Υπήρχε το 
αίτημα της ΑΕΠ Βέροιας και της Ακαδημίας Ποδοσφαίρου που ζητούσαν τα γήπεδα 
της Ραχιάς, η μεν πρώτη το μεγάλο γήπεδο η δε δεύτερη το μικρό. Απεσύρθη το θέμα 
προκειμένου να έρθει από το Τοπικό Συμβούλιο Ράχης το εισηγητικό το οποίο ήρθε 
σήμερα και γιαυτά που λέει συμφωνούμε όλοι. Η Ακαδημία είχε κάνει ταυτόχρονα 
δύο αιτήσεις, μία προς τα Δημοτικά Αθλητικά Κέντρα με το οποίο ζητούσε το γήπεδο 
του ΔΑΚ «Βικέλας» και μία άλλη για τη Ραχιά και είναι λογικό ότι ένα γήπεδο θα 
έπαιρνε από τα δύο. Το Δ.Σ. των Δημοτικών Αθλητικών Κέντρων παραχώρησε με 
απόφασή του το ΔΑΚ «Βικέλας» στην Ακαδημία Βέροιας να το χρησιμοποιήσει σαν 
έδρα για το έτος 2005 – 2006 και δεν έχουν αντίρρηση να γίνουν εκεί αγώνες με την 
διαβεβαίωση της Ενωσης Ποδοσφαιρικών Σωματείων πως μπορούν με λυόμενα 
αποδυτήρια ή με ένα κοντέινερ γιατί όπως ξέρετε δεν υπάρχουν αποδυτήρια. Ετσι 
απελευθερώθηκε το δεύτερο γήπεδο της Ραχιάς. Πριν συνεδριάσει το Τ.Σ. Ράχης μου 
είπε ο Πρόεδρος ότι αφού η Ακαδημία έκανε κι άλλη αίτηση αλλού και 
ικανοποιήθηκε το αίτημά της, δεν θα δοθεί το β΄ γήπεδο ώστε να δοθεί στους πολίτες 
και αθλητές. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Γκαμπέσης: Σαν δημοτικός σύμβουλος έχω την απαίτηση, βάσει του κώδικα, 

να έχω τα θέματα και τις εισηγήσεις τρεις μέρες πριν. Την Παρασκευή το μεσημέρι 
που τα πήρα ήταν θέματα που είχαν άλλη εισήγηση απ΄ αυτό που έγινε σήμερα. 
Παραδεχθείτε ότι ήταν μία παρατυπία. 

Πρόεδρος: Αυτή την απαίτηση που έχετε εσείς κε Γκαμπέση την έχουν όλοι οι 
δημοτικοί σύμβουλοι κι αν είναι δυνατόν από την Πέμπτη το μεσημέρι, ο Δήμος 
όμως είναι μία ζώσα διαδικασία, τα θέματα δουλεύονται πολλές φορές μέχρι και τη 
Δευτέρα το μεσημέρι, έτσι λειτουργούσαν και πριν από μένα κι έτσι θα λειτουργούν 
και μετά από μένα. Το θέμα όμως της παραπολιτικής αφορά έξω από την αίθουσα κι 
όχι μέσα.  

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 18-8-05 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Μ. Σακαλή. 
2.- Την αριθ. 4/2005 απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Ράχης. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 247 (παρ. 1 & 2) του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Αποδέχεται την αριθ. 4/2005 απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Ράχης για 
παραχώρηση της χρήσης του Α΄ Γηπέδου Ποδοσφαίρου του Δημοτικού 
Διαμερίσματος Ράχης στο Αθλητικό Σωματείο «Α.Ε. Ποντίων Βέροιας» για τα έτη 
2005-2006, εφόσον: 

1.- Η Α.Ε. Ποντίων Βέροιας θα αναλάβει υπεύθυνα τις εργασίες συντήρησης 
(κούρεμα-πότισμα-γραμμές γκαζόν, καθαριότητα, συντήρηση αποδυτηρίων κ.λ.π.)  και των 
δύο γηπέδων ποδοσφαίρου (Α  ́& Β  ́) του Δ.Δ. Ράχης. 

2.- Το Β  ́ γήπεδο (προς την πλευρά  της Βέροιας) είναι ελεύθερο για χρήση από 
οποιονδήποτε επιθυμεί να αθληθεί. 

3.- Τα παιδιά των κατοίκων και δημοτών Δ.Δ. Ράχης που επιθυμούν να εγγραφούν 
στην Α.Ε. Ποντίων Βέροιας  απαλλάσσονται από την υποχρέωση καταβολής σχετικής 
συνδρομής. 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  542 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Δ. Δάσκαλος 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Μιχαηλίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Α. Παπαστεργίου 
 Ε. Γουναράς Κ. Πουλασουχίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Τσιάρας 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Γ. Ορφανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-9-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


